



信用等级证书 Certificate of Credit Grade

长风国际编码: 132010520052537672
Changfeng code

江苏银创建设有限公司

针对该单位的信用记录、经营状况和发展前景等综合情况, 评定信用等级为:
According to the comprehensive situation of the enterprise, its credit grade is:

AAA级

评审标准: CF-315:8001
Rating standard

初次颁证: 2020年05月25日
Date of issue

有效期至: 2023年05月24日
Date of expiry

查询网址: www.315.vg
Enquiry website



互认标识



证书真伪年审验证

持证须知:

Notes:

1. 《信用等级证书》自颁布发证日期起, 有效期三年。
Since the issuing date, the validity of Certificate of Credit Grade will be 3 years.
2. 《信用等级证书》每年1月1日至12月31日参加年度检验, 年检合格后, 录入数据库, 年检信息可扫描二维码查询。
From 1st January to 31st December each year, Certificate of Credit Grade should be inspected annually. After qualification of the inspection, the certificate should be stamped to confirm the annual inspection, and typed into database. The annual inspection information can be inquired by scanning QR code below.
3. 信用状况发生变化的, 需要重新评定等级, 更换信用等级证书。
If the credit status of enterprise changes, the enterprise should be reevaluated for its grade, and the credit grade certificate should be changed.
4. 《信用等级证书》不准涂改、转借、伪造、出租、转让。本证书在中华人民共和国区域内通用。
Certificate of Credit Grade cannot be obliterated, lent, forged, rented or transferred. This certificate is applicable for the People's Republic of China.
5. 未经通过年审合格的证书, 不得使用于宣传或招投标。
Certificates that have not passed the annual inspection shall not be used for publicity or bidding.

年审记录

Annual Inspection Status

	年 月 2021年12月31日前年审有效 2022年12月31日前年审有效
---	--